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Carril bici

Dijous a la tarda vaig voltar per Sant Cugat en bici amb uns amics. Era el meu debut i, sincerament, em
va agradar veure que hi ha molts quilòmetres de carril bici, de Mira-sol a Volpelleres, passant per Sant
Cugat. En aquest sentit, s'ha avançat molt, tant en trams de recorregut com en la popularitat  i l'ús del
servei.

Ara bé, continuo els usuaris de la via -vianants, ciclistes i conductors- un pèl desprotegits a les cruïlles, però
això no és pas tot culpa de les institucions, sinó dels popis usuaris: ciclistes que se salten els semàfors,
motoristes sense casc, vianants que passen pel mig o cotxes que no posen els intermitents.
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Noticia disponible a https://www.cugat.cat/diari/opinio/97899.html
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